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Koks nepaprastas atsitiktinumas sutikti vienintelę 
savo gyvenimo meilę. Galbūt siauroje miesto gatvėje, eilė-
je prie rytinės kavos ar šviežio kruasano, o gal paplūdimyje, 

ieškant pasimetusių raktų. Lygiai taip nuostabus džiaugsmas 
užplūsta ir suradus tobulą savo svarbiausios gyvenimo šven-

tės planuotoją. Šis darbas – tai ir milžiniška atsakomybė, ir 
beprotiška laimė kas kartą tapti liudininkais akimirkos, kai dvi 
širdys tampa tvirta šeima. Šiuo malonumu kiekvieną vestuvių 

sezoną mėgaujasi ir įstabias progas kuria AT WEDDING 
vestuvių planuotoja, koordinatorė Agata Tom ir švenčių 

koordinatorė, vedėja Elvina Radzevičiūtė.

TALENTAS
kurti šventes

Parengė – Lina Matiukaitė
Nuotraukose – AT WEDDING organizuotų vestuvių akimirkos

Agata, kaip atsidūrėte vestuvių pla-
navimo srityje? Vestuvės mano gyve-
nime atsirado netikėtai. Susitiko mano 
ir floristės keliai. Taip pradėjau darbą 
vestuvėse kaip dekoratorė. Prabėgus 
dvejiems metams supratau, kad noriu 
kažko daugiau. Koordinuodama įvai-
raus pobūdžio vestuves pastebėdavau, 
kad vis labiau ir labiau kišuosi į plana-
vimo ir idėjų generavimo darbų proce-
są. Tad nusprendžiau iš tiesų to imtis 
ir štai jau devinti metai, kaip planuoju 
kvapą gniaužiančius renginius, tačiau 
viskas tuo nesibaigė. Dirbant vestuvių 
rinkoje, kuo toliau, tuo labiau augo 
jausmas, kad vienas lauke ne karys. Vis 
ieškojau pagalbininko, žmogaus, kuris 
būtų toks pat kaip aš – pilnas energijos, 
noro veikti, mokytis, kurti ir judėti ta 
pačia kryptimi. Tada gyvenimas visai 
netikėtai suvedė su dabartine kolege 
Elvina. Nors ji jauna, jau tada galėjo pa-
sigirti nemaža patirtimi organizuojant 
ir vedant mažesnius privačius rengi-
nius. Elvinos užsidegimas ir noras mo-
kytis bei jaunatviškas spontaniškumas 
mane sužavėjo, tad jau antrą sezoną 
dirbame kartu. Abi mokomės viena iš 
kitos, na, o kai reikia, ir pastumiame 
viena kitą į priekį. Sėkmingai juda-
me viena kryptimi ir kuriame didelius 
planus, kurie, tikime, mus nuneš net į 
kitus pasaulio kraštus ir sukurs dar di-
desnių projektų. 

Kas jums yra vestuvės? Vestuvės 
mums yra viena svarbiausių žmogaus 
gyvenimo švenčių. Juk ji tokia viena, 
vienintelė, būna tik kartą gyvenime. 
Tad abi manome, kad ši šventė mums 
yra artima dėl savo svarbos ir savitumo. 
Kiekvienam ji išskirtinė ir savaip ypa-
tinga, o ir mus skatina dirbti dar profe-
sionaliau, nes vestuvėse klaidų būti ne-
gali. Ši atsakomybė priverčia tobulėti ir 
stipriai įsigilinti į kiekvieną detalę, kad 
pasiektume geriausią rezultatą. 

Kas įeina į vestuvių planuotojų parei-
gas? Labai daug dalykų, bet mes tei-
kiame būtent šias paslaugas: renginių 
planavimas, koordinavimas, vedimas, 
konsultacijos, koncepcijos kūrimas. 
Savaime suprantama, viskas priklau-
so nuo to, kokie kliento lūkesčiai. Kad 
ir kokią paslaugą jaunieji pasirenka, 

Kiekvienam šventė išskir-
tinė ir savaip ypatinga, o ir 
mus skatina dirbti dar pro-
fesionaliau, nes vestuvėse 
klaidų būti negali.  

Nerijus ir Gintarė nuotr.
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stengiamės kuo daugiau pagelbėti, o 
kartais net po vestuvių, tarkime, ku-
rias koordinavome, matome, kad vis 
dėlto ne tik koordinavome, bet ir pla-
navome. Taip pasiekiame tą rezultatą, 
kurio klientai iš tiesų ir norėjo, o šie-
met dažnai net viršijame jų lūkesčius.

Kaip jauniesiems apsispręsti dėl savo 
vestuvių stiliaus? Visuomet sakau: 
„Jūs patys žinote, kas jums labiausiai 
patinka ir kur jaučiatės geriausiai“, 
tad po daug kalbų, daug analizavimo 
ir taškų dėliojimo ant i galiausiai per-
prantame žmones ir tai mums leidžia 
išsiaiškinti, koks stilius kam tinka ir 
kaip pasiekti maksimalaus rezultato. 

Vis dėlto, kokio stiliaus vestuves 
jums labiausiai patinka organizuoti, 
arčiausiai širdies? Pavadinsiu jas – in-
dividualiomis, nes su kiekviena pora vis-
ką aptariame iki smulkmenų. Pasitaiko 
ir tokių variantų, kai nuo boho stiliaus 
detalių ir jaunųjų norų dekore grįžta-
ma prie klasikos, o būna ir atvirkščiai.

Klasikinės baltos vestuvės, regis, nie-
kada neišeis iš mados, klasika yra 
klasika, o gal teko organizuoti ko-
kias nors neįprastas, netradicines, 
crazy vestuves? Taip, klasika visada 
liks klasika ir tai būna saugiausias ves-
tuvių šventės variantas. Bet kai poros 
papasakoja savo norus ir pasako: „Mes 
esame atviri / pasiruošę laužyti stere-
otipus“, štai tuomet prasideda indivi-
dualios šventės kūrimo procesas. Ten-
ka ne tik peržvelgti tiekėjų siūlomas 
paslaugas, atrasti tai, ko dar jaunieji 
nematę ar nėra darę, ir sugalvoti visą 
scenarijų kitaip nei įprasta. Pavyzdžiui, 
organizavome festivalio tipo vestuves, 
trunkančias tris dienas, kuriose daly-
vavo svečiai iš skirtingų pasaulio šalių. 
Taip, teisingai perskaitėte – pasaulio. 
Jaunieji šaudant žemiems fejerver-
kams pjovė 1,5 metro aukščio vestuvinį 
šakotį su benzininiu pjūklu, kiti – vie-
no metro šakočius su rankiniu pjūklu. 
Atrodo, jau atgyvena šventėse tradicinis 
lietuviškas šakotis, bet užsienio svečiai 
to tikrai nebuvo nei ragavę, nei regėję. »

Kad ir kokią paslaugą jau-
nieji pasirenka, stengiamės 
kuo daugiau pagelbėti, o 
kartais net po vestuvių, 
tarkime, kurias koordinavo-
me, matome, kad vis dėlto 
ne tik koordinavome, bet ir 
planavome.

Nerijus ir Gintarė (4) nuotr.
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Su kokiais didžiausiais iššūkiais teko 
susidurti organizuojant ar koordi-
nuojant kokią nors šventę per visą 
savo patirtį? O gal kokį nors komišką 
atvejį prisimenate iš savo patirties, 
kuris laimingai baigėsi? Dabar gal tai 
pasirodys komiškomis situacijoms, 
tačiau tuomet, kai tai vyko, tikrai taip 
neatrodė. O kaskart, kai atsitinka nenu-
matytos situacijos, tenka išlikti stipriai 
ir šaltu protu ieškoti sprendimų.
Didžiausias iššūkis, pamenu, buvo, kai 
su policijos autobusiuku, dviem gais-

rinių mašinomis teko traukti žmogų 
(jaunųjų nekviesto svečio) iš vidurio 
ežero. O geriausia dalis buvo ta, kad 
šventės svečiai nesuprato, jog tai buvo 
susiję su jais. Praėjus keleriems me-
tams nuo šios situacijos, teko susidur-
ti su garsiai leidžiamu muzikos garsu 
lauke ir kaimynų skundais, atvyko tie 
patys policijos pareigūnai, kurie tada 
padėjo ištraukti tą žmogų. Tad visi kar-
tu pasijuokėme, kad ši situacija iki šiol 
liko įsimintina net patiems pareigū-
nams (juokiasi). 

Galėčiau išskirti pagrindinį 
dalyką – pirmiausia išsigry-
ninti vestuvių viziją. Antra, 
nuspręsti, kokios šventės 
dalys / akcentai yra svarbūs 
jauniesiems. Ir trečia, rezer-
vuoti paslaugų tiekėjus. 

JSfoto (2) nuotr.

Drama Queen nuotr.
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Vieną iš malonesnių momentų prisimenu, kuris 
nebuvo planuotas ir teko kartu su nuotaka nu-
spręsti prieš pat santuokos ceremoniją, likus ke-
lioms minutėms – pakviesti tėvelį, kad palydėtų 
dukrą iki altoriaus. Nuotakos tėvelis taip susigrau-
dino, kad negalėjo sulaikyti ašarų, kol tvarkiau 
jam kaklaraištį. Tai buvo taip tikra, nuoširdu, tad 
tos akimirkos paliko labai šiltus prisiminimus ne 
tik man, jaunųjų porai, bet ir visai jų šeimai.  »

Nerijus ir Gintarė (5) nuotr.
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Ar tiesa, kad į vestuvių planavimą 
ir šventės detalių derinimą labiau 
įsitraukia nuotakos? O kokių pa-
siruošimo darbų dažniausiai imasi 
vyrai, kas jiems būna svarbu? Tie-
sa, juk tai vienintelė tokia diena, kai 
puošiamasi vestuvine suknele ir pa-
siruošimas vestuvėms apima daug 
daugiau kūrybos procesų. Jaunikiai 
dažniausiai rūpinasi kostiumo išsi-
rinkimu, apsilankymu pas kirpimo 
meistrus, transportu, logistika ves-
tuvių dieną, taip pat jie noriai daly-
vauja maisto ir gėrimų pasirinkimo 
procese.

Tai ir milžiniška atsako-
mybė, ir beprotiška laimė 
kas kartą tapti liudininkais 
akimirkos, kai dvi širdys 
tampa tvirta šeima. 

JSfoto (6) nuotraukos
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Linkiu kiekvienam daugiau 
svajoti, nusipiešti tuos 
vaizdinius galvoje, nes 
viskas pildosi! 

Kokie 3 svarbiausi dalykai, nuo ko pra-
dėti ruoštis šventei, kai susiderini san-
tuokos datą? Juokas juokais, bet santuo-
kos data kartais pasirenkama pagal tai, 
kada laisvi norimi tiekėjai ir dažnai de-
rinamasi prie jų. Bet galėčiau išskirti pa-
grindinį dalyką – pirmiausia išsigryninti 
vestuvių viziją. Antra, nuspręsti, kokios 
šventės dalys / akcentai yra svarbūs jau-
niesiems. Ir trečia, rezervuoti paslaugų 
tiekėjus. 

Dažnas galvosūkis: kokius stalus šventei 
pasirinkti ir kaip sodinti svečius – prie 
apskritų stalų ar vieno pailgo? Kas daž-
niausiai nulemia sprendimą ir kodėl? 
Dažniausiai stalų pasirinkimą ir išdėsty-
mą diktuoja pati vieta, jos erdvės lanks-
tumas, turimas inventorius, planuojami 
dekoro elementai, apgalvotas planas A, 

B ir C dėl oro sąlygų. O svarbiausias le-
miantis faktorius – kaip patys jaunieji 
norėtų sėdėti. 

Kaip nusprendžiama dėl šventės de-
koro? Kokia spalvinė gama ar derinys 
šiuo metu populiarūs? Tai kūrybinis 
procesas ir dažniausiai jaunieji kreipia-
si, jau nusprendę dėl spalvinės gamos ir 
stilistikos. Po pirmo susitikimo įsiverti-
nu jaunųjų norus, tada visada pasitelkiu 
floristus, diskutuojame ir organizuoja-
mės bendrą susitikimą su jaunaisiais. 
Kai jau galutinai išsigryniname viziją 
pagal jaunųjų norus, tuomet pasitelkia-
me ir vaizdines medžiagas, be to, taip 
pat sudaroma individuali dekoro sąma-
ta. Populiariausia spalvinė gama ir toliau 
lieka šviesių atspalvių klasika, žalumos ir 
smaragdo spalvos deriniai. 

Ar tiesa, kad vestuvių planuotojas ne-
retai nuotakai atstoja psichoterapeutą? 
Dėl ko labiausiai stresuoja merginos? 
Kokiais „vaistais“ gydote, t. y. kas padeda 
joms nusiraminti? Tikra tiesa (šypsosi). 
Negalėčiau išskirti vieno dalyko, dėl ko 
yra stresuojama labiausiai – dažnai dėl 

visko. Taip, turiu receptą, kas kartą po 
susitikimo nuotakos paklausiu: „Ar atsa-
kiau į visus klausimus?“ Visada sulaukiu 
atsakymo: „Taip, labai ramu, viskas aiš-
ku ir galima toliau ramiai ruoštis.“ Tad 
mano „vaistai“ – tai gyvas ar online su-
sitikimas, pokalbis.

Jūsų savirealizacijos svajonė arba 
kredo? Ir ko norėtumėte palinkėti bū-
simiems jaunavedžiams? Ak… savire-
alizacijos svajonės neišduosiu, kitaip 
neišsipildys, bet tikrai jų turiu ir tikrai 
žinau, kad atsiras tokių porų, kurios bus 
drąsios tai įgyvendinti. O palinkėti noriu 
kiekvienam: daugiau svajoti, nusipiešti 
tuos vaizdinius galvoje, nes viskas pil-
dosi! ∞ 

Drama Queen nuotr.


